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A. Woordje van de directeur

1. Dit schooljaar zijn er 24 klassen.

a. 7 klassen in KS + vanaf februari komt er een peuterklas

3 1stekleuter, 2 2de kleuter, 2 3de kleuter

b. 17 klassen in LS (2 eerste leerjaren, van alle andere klassen zijn er 3)

2. Juf Marleen is aan haar laatste schooljaar bezig voor haar pensioen. Zij helpt mee in de zorg

van de lagere school en begeleidt de 2 (jongere) juffen van het eerste leerjaar.

3. Schoolfotograaf kwam vandaag langs.

a. Dit jaar geen foto’s van broers en zussen

b. Wel klasfoto’s en individuele foto’s

4. Eerste oudercontacten starten morgen.

5. Vorige week vrijdag was het Strapdag.

a. Start WoW (Week op Wielen).

b. Iedereen werd vrijdag opgeroepen met de fiets, step, rolschaatsen, te voet… naar

school te komen.

c. Deze week doen we verder met parkeermaandag, helmopdinsdag, gordelwoensdag,

fluodonderdag…



6. Werken naast de school.

a. Ook dit schooljaar blijven we nog steeds een in- en uitgang langs 2 kanten behouden.

b. De school zet extra in op veiligheid naar het werfverkeer. In- en uitrijden van

werfverkeer is bv niet mogelijk tussen 8u en 8u30 en rond 15u30.

c. Rioleringswerken zijn ook aan de gang.

d. Er komen nieuwe kunstgrasterreinen achter de school.

7. Terug lokale verkiezingen op school op zo 13/10.

a. Vorig schooljaar waren er ook verkiezingen binnen de school. Toen won juf Naima.

Dit schooljaar wordt haar idee verdergezet: bij mooi weer tot de herfstvakantie en na

de paasvakantie, eten de kinderen buiten op vrijdag.

b. Morgen is het de eerste keer kinderparlement.

8. Ook dit schooljaar worden er opnieuw sportnamiddagen georganiseerd.

9. Omdat er nu toch een klas vrij is in de lagere school, zijn er 2x per week leesmiddagen tijdens

de middagspeeltijd. Zo kunnen kinderen die dit wensen ontsnappen aan de drukte van de

speeltijd.

10. Het nieuw jaarthema is: “#likeOLVP”.

a. Naar analogie met #LikeMe

b. We zijn een school met een lange traditie, die toch hip en trendy is.

c. Er is een jaarthemalied. Telkens wordt er een thema uitgelicht (gezondheid, lezen…)

in een strofe.

B. Herfstfestival

1. Zat 19/10

2. Eerste editie (fris, nieuw idee)

3. Opvolger van Halloweentocht. De wandeling werd moeilijker met werken naast de school.

4. Quiz voor de lagere school

5. Kleuterdorp voor peuters & kleuters

6. Kinderdisco vanaf 18u voor alle leerlingen

7. Hapje en drankje + volwaardige maaltijd, ook zonder inschrijving

8. Ouders vragen om cake te bakken

C. Jaarkalender

1. Dag van de leerkracht

a. Vrijdag 4 oktober

b. Oudercomité voorziet een kleine attentie

2. Herfstfestival (zie eerder)



3. Presentatiefeest

a. Naamfeest is op 21/11

b. Wordt gevierd op 22/11, want feesten is leuker op vrijdag.

c. Oudercomité voorziet cake. Vroeger was dit via de Witte Hoeve. Dit jaar zouden we

eens proberen via Den Azalee. Deze zijn veel goedkoper en zo steunen we eens een

ander goed doel.

4. Speculoosactie verkeerswerkgroep

a. Inpakken op woe 27/11 (na de pedagogische studiedag)

b. Do 28/11 verdelen aan de inkom

c. Vr 29/11 worden de laatste speculozen uitgedeeld in de klas.

5. Winterdrink

a. Vrij 20/12

b. Vroeger werd er gratis cake, chocomelk, gluhwein en koffie voor de ouders

geserveerd om 15u30. Dit concept had niet veel succes.

c. Dit schooljaar enkel chocomelk voor de kinderen. Ook geen cake meer.

6. Verkoopactie

a. Voor de krokusvakantie. Exacte datum volgt later.

b. Vorig jaar aperoboxen, maar dit was veel werk.

c. Fruitsappen via Verhofstede kenden vorig jaar veel succes. Deze kunnen we herhalen.

d. Eventueel aangevuld met 2de verkoop van bv. groentepakket om soep te maken.

7. Schoolfeest

a. Zat 17/5 (wordt later besproken)

8. Dankavond

a. Woe 25/6 (wordt later besproken)

E. Rondvraag/varia

1. Is er een doel wat het OC kan realiseren voor de school?

a. Navraag vorig jaar gedaan vanuit de leerlingen, realisatie van een aantal ideeën

b. Bestuur deed navraag bij de Leerkrachten

c. Input van leden OC altijd welkom

d. Wordt morgen ook besproken op het Kinderparlement

2. Soepbedeling op school mogelijk?

a. Lang geleden was dit er wel.

b. Moeilijk omwille van FAVV?

c. Jan bevraagt bij andere scholen.

d. Veel kinderen brengen soep of iets anders warm mee in een thermos.

3. Sammy, de stadswachter



a. Had een aanvaring met een mama op de Kiss & Ride. Deze dame kwam verbaal uit de

hoek.

b. Sammy heeft de verkeerswerkgroep gecontacteerd dat hij gaat stoppen met mensen

aan te spreken en enkel nog gaat focussen op oversteken.

c. Graag meer respect aan de schoolpoort!

4. Verkeerswerkgroep

a. Vakken getekend op bakfietsenparking in augustus. Dit is een verbetering. Ze zijn nog

iets te breed.

b. Gebrek aan fietsenstalling voor wie met een gewone fiets komt. Nu staan er veel

fietsen van buurtbewoners in de fietsnietjes.

Als het zwembad af is, kan je via het voorplein de achterkant van de speelplaats op.

Dan is er ook extra fietsenparking.

5. De volgende vergadering is op dinsdag 5 november (na de herfstvakantie).


